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Overname KV Kortrijk  -  Gevolgen voor jeugdwerking

Onlangs raakte bekend dat voetbalclub KV Kortrijk wordt overgenomen door de 
Maleisische miljardair Vincent Tan. Vincent Tan was vroeger eigenaar van een 
gokkantoor, en zijn zoon is momenteel nog betrokken bij een groot Maleisisch 
gokkantoor.

Europees parlementslid Ivo Belet heeft echter grote vragen bij de overname. België heeft 
zich geëngageerd voor een Europese conventie die stelt dat belangenvermenging in het 
voetbal moet worden tegengegaan en dat eigenaars van gokkantoren geen invloed 
mogen hebben in het voetbal.

Door deze overname van KV Kortrijk dreigt het voetbal wel dicht aan te leunen bij de 
gokwereld.

1. Wat is de visie van de minister op de bedenkingen i.v.m. de overname van KV 
Kortrijk?

2. Welke repercussies heeft de overname voor de jeugdploegen van KV Kortrijk? 



PHILIPPE MUYTERS
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD 
op vraag nr. 611 van 18 mei 2015
van JOHAN VERSTREKEN

1. Gelet op het principe van het vrij verkeer van kapitaal, één van de hoekstenen van de 
Europese constructie, valt er juridisch gezien weinig in te brengen tegen deze 
buitenlandse overname van KV Kortrijk. In België (Vlaanderen) staan er amper 
remmen op investeringen in voetbalclubs. Je kan alleen geen twee clubs uit dezelfde 
competitie verwerven.

Dit principe neemt uiteraard niet weg dat er een evenwicht dient bewaard te worden 
tussen enerzijds buitenlandse investeringen en kapitaalinjecties in ons voetbal en 
integriteit en verbondenheid met de clubidentiteit anderzijds. Supporters moeten zich 
betrokken weten bij hun club. Lokale verankering en vergroeiing met de omgeving 
zijn dan ook ontzettend belangrijk voor voetbalclubs. Die lokale verbondenheid 
versterken én uitspelen verdient dus op zijn minst aanmoediging. In die context liet ik 
recent dan ook een studieopdracht uitvoeren rond supportersbetrokkenheid in het 
voetbal. Vanuit het management van een club lijkt het mij dan ook aangewezen om 
hier op in te zetten. Supporters moeten authenticiteit kunnen voelen. De goed 
werkende community werkingen van verschillende profvoetbalclubs tonen aan dat 
een aantal van deze clubs hier ook sterk in geloven en ook maximaal op inzetten. In 
het verleden heb ik hier ook een extra duw in de richting gegeven via de proeftuin 
‘Open Stadion’. Dit proefproject werd nadien verankerd binnen de voetbalsector zelf 
onder het ‘Foundation +’ initiatief. Dat er nu nog heel wat clubs bewust investeren in 
het maatschappelijk verantwoord ondernemen, is hier een verdere uitloper van.

Wat betreft het geopperde probleem rond wedstrijdvervalsing kan ik verwijzen naar 
de maatregelen die de Pro League en het Belgisch voetbal al nemen (zowel nationaal 
als via UEFA) in het monitoren van alle weddenschappen op Europese en nationale 
competities en via afspraken met de Belgische Kansspelcommissie.

2. Ik verwijs naar de huidige missie en visie van de jeugdwerking van KVK 
Jeugdacademie, http://www.kvkjeugd.be/missie-en-visie/, waaronder het element 
‘verankering door lokaal talent’. Het is echter een verantwoordelijkheid van de club 
zelf om een jeugdsportbeleid te ontwikkelen, en zelf heb ik momenteel geen 
indicaties dat de overname door de heer Tan drastische gevolgen zal hebben.

KVK Jeugd is lid van de sportraad van de stad Kortrijk. De sportraad heeft in het 
verleden bijvoorbeeld initiatieven inzake ethisch verantwoord sporten genomen. Ik ga 
er dan ook van uit dat binnen de stedelijke sportwerking de goede jeugdwerking van 
KV Kortrijk kan besproken worden. 

Met het decreet gezond en ethisch sporten heb ik een stimulerend en 
responsabiliserend kaderdecreet gecreëerd, waarbinnen het belang en de 
bescherming van het kind in de sport benadrukt wordt. Het stelt de maatschappelijke 
opdracht van sportorganisaties voorop om bij te dragen aan een sportklimaat waarbij 
rekening gehouden wordt met de leeftijd, de draagkracht, de behoeften en de 
mogelijkheden van de minderjarige sporter, onder meer door de organisatie en de 
werking van participatiestructuren voor minderjarigen te bevorderen en te 
ondersteunen.

http://www.kvkjeugd.be/missie-en-visie/


Bijkomend heeft mijn administratie contact opgenomen met de jeugdmanager van KV 
Kortrijk die de eindverantwoordelijkheid met betrekking tot de jeugdwerking draagt in 
de club en hij verzekert dat de jeugdwerking die de voorbije jaren is opgebouwd naar 
volgend seizoen toe niet  zal wijzigen. 
De jeugdspelers zelf zullen niets merken van het feit dat de club van eigenaar is 
veranderd. 
Bovendien blijkt volgens de jeugdmanager, Vincent Tan zeer geïnteresseerd te zijn in 
de jeugdwerking van de club.

Het is allicht nog te vroeg om al een beeld te krijgen van de echte bedoelingen en/of 
impact van de overname.


